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Fizika szakterületi koordinátori tisztségre

Marosi Botond Máté

Bemutatkozás

Marosi Botond Máté vagyok, elsőéves fizika alapszakos hallgató. Szlovákiában születtem és

ott is nőttem fel. Középiskolai tanulmányaimat a Selye János Gimnáziumban végeztem, amely

Szlovákia legnagyobb magyar tannyelvű gimnáziuma, és kimagasló eredményei, különösen a ter-

mészettudományos versenyeken, teszik elismerté Felvidék-szerte. Már gimnazista koromban is

aktívan részt vettem különböző diákönkormányzati projektekben, és az ELTE-n is igyekeztem

már az első két félév során hozzájárulni a hallgatói élet színesítéséhez a szakterületemen. Ezt a

tevékenységet szeretném folytatni és tovább bővíteni szakterületi koordinátorként.

Tapasztalatok

• Tétékás Nyúz fotósa a 2024/25/1 és 2024/25/2 szemeszterekben

– A Tétékás Nyúzon keresztül rengeteg HÖK-ös programba volt alkalmam betekintést

nyerni és ezáltal megfigyelni, hogy mivel is jár egy ilyen esemény lebonyolítása és megsz-

ervezése.

• Magyar Fizikushallgatók Egyesülete ELTE Helyi Bizottságának Kommunikációs tisztségviselője

a 2024/25/1 és 2024/25/2 szemeszterekben

– A Mafihe EHB-ban aktívan részt vettem programok szervezésében és lebonyolításában

is. Ezek a megszerzett tapasztalatok kimondottan fontosak és hasznosak lehetnek ennek

a posztnak a betöltéséhez.

Jövőbeli tervek

Mivel még csak nemrég kezdtem meg egyetemi tanulmányaimat, szeretném hosszabb távon is

betölteni ezt a tisztséget, és ez idő alatt több tartós célt is megvalósítani.
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Legfontosabb célkitűzésemnek azt tartom, hogy véglegesen megoldódjon a kommunikációs

probléma a fizika szakterület, a Mafihe EHB és a HÖK között. Megválasztásom esetén azon

fogok dolgozni, hogy a Mafihe EHB-val közösen olyan programokat szervezzünk, amelyek még

több hallgatót szólítanak meg. Ezzel szeretném szűkíteni azt a szakadékot, amely jelenleg a

Mafihe EHB és a HÖK között érzékelhető.

Elődömhöz hasonlóan fontosnak tartom a más szakterületekkel való kapcsolatok építését is,

ezért célom a közös programok folytatása. Bízom benne, hogy a többi szakterületi koordiná-

tor is nyitott lesz az együttműködésre, és közösen szervezhetünk újabb állomásos túrákat és

más, kötetlen eseményeket. Személyes célom egy biológia–kémia–fizika közös számháború megsz-

ervezése is, amelyre ugyan voltak már próbálkozások, de az idei évben sajnos nem valósult meg

– ezt mindenképpen szeretném megvalósítani.

Még a vizsgaidőszak vége előtt szeretném felmérni a hallgatók véleményét a programokról,

a szervezésről, valamint arról, hogy milyen eseményeken vennének még szívesen részt. Ezzel is

azt szeretném elérni, hogy a programjaink még inkább igazodjanak a hallgatók igényeihez, és

valóban élvezetes, közösségépítő eseményekké váljanak.

Végezetül szeretnék létrehozni egy átlátható és könnyen használható szakterületi koordiná-

tori drive-mappát. Tudomásom szerint hasonló már létezik, azonban célom ennek továbbfe-

jlesztése részletes leírásokkal, képekkel a korábbi programokról, valamint olyan hasznos doku-

mentumokkal, amelyeket nemcsak én használhatnék a munkám során, hanem a jövőbeni utódom

is magabiztosan építhetne rá.

Záró gondolatok

Szeretném megköszönni elődömnek, Szigeti Boldizsárnak, hogy bizalmat szavazott nekem, és

segített elsajátítani mindazt a tudást, amely a tisztség betöltéséhez szükséges.

Bízom benne, hogy én is megkapom a közösség bizalmát, és a lehető legjobb tudásom szerint

hozzájárulhatok ahhoz, hogy a hallgatók tanulmányai és egyetemi évei egyaránt tartalmasabbá

és élménydúsabbá váljanak.

Köszönöm, hogy időt szántál a pályázatom elolvasására! Amennyiben bármilyen kérdésed van,

keress bizalommal Messengeren, vagy akár e-mailen keresztül.

Marosi Botond Máté
marosibotond@student.elte.hu

Kolárovo, 2025. május 25.
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